
Europaudvalget

Til: Udenrigsministeren

Dato: 8. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EUU alm. del

Spørgsmål 125
Ministeren bedes redegøre for, om ministeren finder det acceptabelt, at der sker afskov-
ning af Amazonas som følge af EU-Mercosur-aftalen, idet spørgeren bemærker, at mi-
nisteren flere gange har henvist til LSE-konsekvensanalysen (London School of Econo-
mics), hvor afskovningen beregnes mildere end i andre analyser, men hvor der trods alt
stadig er tale om afskovning i et vitalt økosystem midt i en global klimakrise.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Søndergaard (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Sondergaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Eva Kjer Hansen
formand
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